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Protokól

z ogól-Dego z€brsnir Mieszkrńców Osiedlł 'Rełw dniu (D wrześnir 2015 r' o godzilie 17'00 w GP nf 1

przy uL Poln€j 33

Zebrade otworzył i prowadził przełło&sicz4cy Z'ązĄnu osiedla 
'B'enardowice''

Kazinierz Urbanski. Prz7witd mieszkańców i z4roszonych gości: burmistŻa Mafiana
Błacbutą zasępców burmistrza Pawła Mrowca i Macieja Kołoczką sekrcta.za miasta

Marka Gazdę, przewodnicącego Rady Miejskiej Daniala Żnlazr:c,go, kierownika
w Czechowicach _ Dziedzicach MarLa Bi€moą kom€ndalta strał

Mejskiej Mirosłaua Janko' radłycb powiatowych Ewę (miecik _ Wronowicz,
Grzegorza Kotowicza i mdnych miejskich Janusza Uszoką Aldrz€ja Maja.

Na s€krctarŻa ogólrcgo Zebrania przewodniczący zaproponowd Darię Urbańską która
\ł}l-aziła zgodę. Kandydafu8 mstała przyjęta 80 osób zą 1 osoba wstrł.r'nujący' 0 osłlb
przeciw.

PrŻewodnicący Kazimięru Urbański odcąłał propolo*any porządek obrad. ogólne
Zebranie Mieszkańców przyjęło porządek obmd przy 80 oŃb zą 1 osoba wstrzynującą
0 osób przeciw.

ogó|rc zebnnie Mieszkańaów pr.yjęło potokół z poprzedniego zebrania 79 ońb zĄ l
osoba się wsFłmałą 1 osoba przeciw.

Przewodnicący przedstawił ęrawozdanię z ózja}aLności ząlz&tl za okrcs 19.09.2014 -.

09.09.2015 r. omz wnioski z ogóhego Zebrania Mieszkńów z dnia 18 wĘęśnia 2014

r., które zostały dołączone do sprawozdaniajako załącznik nr l.

Mirosław Lis w mmach uwag do sprawozdaoia stwiedziŁ że w 9mwozdaniu jest błąd'
gdyz naprawiona została jedna ławĘ a nie ławki, gdyż część z nich nadal gnije'

Przewodniczący zr#wl,| że mieszkańcy sprawę ławek zgłaszali kilkukotaie i źe za
kazĄm razem było ro zgłaszale i naprawiane.

Sprawozdauie z 'ł.iał"lności zarz4u za rok20l4 ' 2015 zostało przyjęte przy 79 osobach

zą 1 osoba się wstr4rmalą l osoba przeciw. Uchwałę nr l/2015 dołączono do protoholu
jako ałączmk

10. PrzysĘ)iono do qyboru nowego przewodniczącego Z'tządu-Mieszkńcy zap'roponowali

trŻ€ch kaldydatów Alina Sikora zglosiła Kazimierza Uńariskiego' l,eszek sapęta -
Milosława Lisa (obaj wyrazili zgodę rta kandydo$aaie na stanowisko
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3. Przewodnicący oazyte zazzszerlte burmis1xza w sprawie powołania komisji
sknrtącyjnej. W jej skład wesli Aticja szliter - przewodtricącą Monika Jalczok -
członek i ŁŃasz Piątek - cżonek.

4. PrzewodnjczĄta komisji skrutacyjnej A]icja szliter stwierdziłą że w zebraniu bięrze
udział 81 osob, co oanaczą Ż jęst ooo prawomocrE.
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p.ŻewodnicącEgo), a Tadeusz Minrła - Władysława DlIBDka (trie yłyraził ąody)'

osta1eczoieostanowiskoprzewo&iczącegoubiegałosiędwóchłandydatóV,gdyŻ
wladysław Du.anek nie wyraził zgody na udzid w wyborach'

11.Woczękiwaniunakartydogłosowaniapodjąodyskusjęnadsprawamibieżryymi.
Ryszard Tomasiewicz Zwńcił u\ł"gę na to' z:e shrdzie'nki w ulicach nie ą czyszczone (z

jędnej z nicb' na wysokości SP nr 2 wyrasta nawet brzoza) i w zwiglu z tym nię

odprowadza;ą wooy' Poinformował takżę, ze w okesie jesienn1ra' z liści opdających z

drzewrosłącychnaterenieSPm2robisięślizgawkąnacoskarąsięosobycbodące
tamtędy do kościoła_ BwmistrŻ stwierdził' żF stan sfudzi€nek na tęr€rie całego miasta w

wielu w1padkach \ł}Draga natychniastowej bterwącji i źe rłszystkiego nie sposob

aobić W trybię oatychmiaŚow}E. Poinformował, ze w mieście powstda nowa społką

Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji' którcj u<lało się przejąć majątek RPwiK' w

oparciu o Ę społkę miasto b$uie pmwadziło długotrwĄ proces urlnaiania kaoalizacji

deszczowej. Co więcej' zakupiony został specjalistycay sprŻęt do u&ażnimrią &jafairyy

w oparciu o dyszę czyszczącą i wodę pod ciśnieniem'

t2' Przed rozpoczęciem głosowania na przewodniczącłgo kandydaci zapreze*owali swoje

osiąenięcia. Ińrosław Lis powiedział, żp w 7arz$zje p:acołd dwie kderrcje i ana

wsrystkie problemy mieszklńców osiedla' Kazimierz Urbanski powiedział' 
'€ 

ne osiędlu

mies*a j ozircra i zal,łsze Ęózie walczył o to, by :ryło się na nim jak najlepiej i jak

najbezpieczriej. Przyponniał ń\łnigż największę inwęstycję' jakie w czasie czterclet iej

kadencji Zarządu udało się aealizowac, oraz zapręzeltował nowe zadania na kadencię

2015 - 2019 r.

13. Alicja szliter Byjaśniła zasady odctawania głosow (postawienie krzyb'ka przy vybranym

kandydacie) i wmz z pozostałymi cźonkami komisji skrutacinej rozdałą a nasĘpnie

zebrała karty do głosowania.

14. Podczas liczenia głosów kontynuowano dyskusję' Flanciszek FolĘ! zwrccił uwBgę:a.

stan kandu przy Marbecie, od wałku w kierunku siawu Kopalniok' Mieszkaniec

stwieńził' żp jest on zarośDięty i b ganną realizując inwestycje związgne z konałem

ulgi, mogła wykonac dodalkowo t€ óo mebów' Franciszek Folt}'n zaFoponowd ńwnięż

bulmistrzowi' by odwiedził tercn dawnogo boiska Gr5mika Czechowice' którcgo muratła

wygląda jak siano. Bumis,t z zapęwnn' żF rra kanał, o kórym wspornoiał mięszkaniec

ńłr' prr11ao" czas. Poinformował tóvJaręi\ żE gnina skorzysała z płtwa do

pie.wott pu gruntow przytęgająpych do otw!ńego rowu ciągnącego się w stlonę Malbefu'

Ly * po1*"Ls"i Ń€ć wpływ na planowanie działań v/ tym terenie' odłosąc sĘ do

tematukanahulgiburmiŃzprryzJEł,żeprzygotowaniadoinwęstycjitrwdydfugo'bo5
tąt, alę chodziło o to, by wsąs&o było przemyślanę i jak najląiej zaptanowaDę' T'zeba

lyio uzysur pozwolenia na budowę, środki zewnętrze' p(zygotować gojekty' Teiaz

kanał jeŚ gotolły na to, by odebrać wodę z półoocnej części Eiastą Trzebajeszcze tylko

prrpbudować pz€pust pod ul' Węlovą bo w &j chwili woda się w-nim ńe mieści'

rrłi*o *ytonao ;* pierwszy krok w tym kieruoku _ przekazdo pieniądze powiatowi'

który jesi wła.fuicielem drogi. BttlDlistrz zBńcił się takze z prośbą do mieszkańcóu
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kórych działki przylegeją do MĘnówki' o udosĘpnienie oL. dwoch met ów gunfu na

drogę t€€hnologicztą klóĘ moźna by przewiezc splzęt potrŻobny do załozenia płyt lub

ksztahek do wanocnieda rowu.

15. A-licja Szliter odcz''tała \łFiki glosowania na przewodnicącego' Poidormo\łźdą że 8l
osob oddało swoje głosy i że wszystkie głosy były waźne. Mfuosław Lis okąmał ich 19'

a Kazimierz Uńański 62 i to on po raz drugi objął fiukcję Przewodaic7+ęEo Z'ąz'$v
osiędla,śę:rardowice''.

Przewodniczący podziękował wsrysrkifi' którzy na niego głosowali i oMarzyli go

zaufaniern. Podziękował ńwnież za wspołFacę cżonkom ustępującego zarządu'

16. Przyst$iono do wyboru człoŃów Zarządu osiedla. Alicja sżiter poiłforno\ł'ałĄ że do

Zarządu moźrc wejśc tylko sześć osob' alę żę moina zglaszŹć dowolĘ liczĘ kandydaów.
Pęewodnjęz3py óo Zfuz$u zaproponowd: Annę Bekas, Jerzego Przygodę' A1Ę Sikoę'
Jana Kocigzą KoD.ada Janusza i Ańwa Rzppęckiego, wszyscy w1razili zgodę rra udział
w kandydowaniu z sali doszono poladto MLosława Lisa oraz Ewę Kmiecik-
Wronowicą ale dę wyrazili oni zgody na udzid w kandydowaniu.

17. w oczękiBaniu na karty do glosowania kontynuowarro dyskusję nad sprawami

bięłącyal. Alicja Wóbel pytńą czy mięszkańcy ul. Św. Ba:bary' którry we własn}'ur

zakresie wykonali kanalizację deszczorłą zostaĘ włączeni do kanału ulgi. BumistrŻ
zapewaił' że oie wyobraża sobie' by mieszkńcy qię zoslali podpięci do kanafu ktj'y
powstd właśnie z myślą o dch. Dodd' żE jeś tylko jedna iśotna kwestia: mieszkańcy

Busą zźbudoq/ać na swoich posesjach klapy, by nie doszło do tzw. cłfti. Alicja Wńbel
zwiociła uwagę na wstrząsy, jakie powstają podczas przejazdu sarnochodów ciężkich
ulią Węglową Po<lkręśliŁ że odĘd droga została rczcięla vstrząsy dodatkowo się

nasilł. Pytałą jakie są oożliwości rozwiązania tej kwestii' np. cichy asfolt czy droga

przemysłowa' Burnristrz wyjaśnił, że cicby asfalt to nowość i nie chciałbn aby ul.

węglowa statrowiła w tym względzie poligon doświadczalny. zźFv,:nlł' że zdaje sobie

spmwę' iż rozcięcie jezdni moźE być kłopotliwe i wyw,ołyrłać wibracje, ale że za'-

p.ior}'tetowe uważa W)?rowadzenie cięitich samocbodów z tęj części Eiasta.
Poinfomolłd, Ż PG sil€sia opracorłdo koncepcję' kóra pokazuje moŻiwości
poprowadzenia nowego b€zkolżyj!€go węża komrmikacyjnego' Ł+zyłby oo dwa brzegi

DK-t: nad drogą przebiegałby mos! a po jednej i <hugiej stmnie byłyby ronda_ PG
zobowiązało sĘ ńwnięż op.acować dokumentacje projektową Pozostaje tylko przękonać

do pomysłu GDDKiA.

l8. Komisja skutacyjna przęprowadziła głosowanie na cżonków zarządu. Rozdano
przygotowane tarty do głosowania i je zebrano.

19. Prz€wodnicący Kazimierz Urbański przedstawił gopozycje rozdziału środków

firralsowych, jakimi dysponuje osiędlę- Poinformował, że kwot8 ta została zrnniejszona w

stosunku do 1ar poprzedDicŁ gd}ż ubyło mięszk9lóów' i na chwilę obecną wposi 56 tys.

941 z).
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20. W ramach dyskusji nad budżętem omówiono kwestię odwodoienią dlogi pożarcwęj przy
uI. Wybickiego. Czesław Pach powiedział, że jego działki idą ze spadem i dęusiamieje
zs]e*ź'. ZĄsąpca bureistĘa Paweł Mrowiec stwierdzil' że jest to temat moai\łT do
załatwienią pod warunkiem' źe mieszkaicy rrzełrĄ cząś'ć, swoich dzid€k. Na chwilę
obecĘ jest to bowięm teren prywahy i miasto uie może podejmować aa nim żdnych
inwestycji.

2l . Bućlżrl zrlislŹł !trĄęty , ó5 osótl głosowdo zą 1 osoba przeciw, 0 się wstrzymało.
Uchwałę nl 220 1 5 dołączono do plotokofu jako zeĘznik.

22- Przrwodslczpy przedstąwił propozycje zadań do budżęfu piny. Zostały orc przyjęle
pnez qjęszkairów przy 66 osobach z4 0 _ plzeciw,0 _ wstrz}mało się. Uch*złę nr
3,2015 dołączo.to do protokołu jako załączrrik.

23. Alicja szliter prędstawiła wyniki głosołania ła cz}o*ów zarz$ll- Głosorłdo 66 osob,
oddaoo 66 głosów waźnych. Anna Bękas otrz}nała 55 głosow, Konrad Janusz _ 55' Jaa
Kocierz _ 55' Jerry Przygoda _ 52' Ańu Rzępecki ' 50 i Aliła Sikora' 53.

24. ogólne zębranie mieszkanców p-zegłosołtlo udzielęnie upoważniema Zarz$ovi
osiędla .Renardowict'' da żg}aszsnia propozycji znrian zadari w trakcie roku
budżetowego w 

':amacb 
niewykorŻfstanych środków fmansorłych dla osiedla ła rok

2016 przy ó5 osobach zą 0 osób przeciw, 1 osoba wstrzymująca się. Uchwałę nr 4/2015
doł@zolto do protokołu jako zafuaik.

25. Kont}'nuowano Ę.awy bieące:

a) HeDryk Foltyn podjd tęmal kanali?g.ii burzowęj. stwieldził, źE studzięn&a na
skrz5żotłłaniu ul. Węglowej i Ligonia je$ ńedrożną W efekcie zablokowany jest
przepĘw wody' a posesje mieszkańórv ę zalewanę. Zwrócił także |wagę' żę La ?f,y

śan osadnika_ P..rTomniał' że svawę zĘ,łasza już po raz koĘny i że najlepsz}m
Tozwiązardem byłoby wybetonowanie tęgo odcinka. ffięs-t<anieg powiedzi4-
ró}łai€Ł ż€ jego rcdzina swego czasu planowaia prŻejście z ogrzewania węglowego
lta gazowe i chciała sbrac się o dofinansowanie, a'lę otrrymał ioformację, ir nie
możną bo sFawą prioiytetową jest kanał ulgi. Tęraz chciał się staBć o dotącję oa
ocieplenie budynkq ale ńwnież otr4mał odpowiedź odmowną' osatnio jednak
zobaĘz!ł w gazecie wywiad z bumistrzerą w któryn pojawiła się informacja, że
program walki z nisĘ emisją nie Ę realizowany ze względu na zbyt mało chętnych.
Mieszkaniec zastanąwiał, się jak to możliwe skoro chęti byli i czy byĘ w Ę
sp:awie przeprovadzaue jakiekolwiek alkiety. Burmistu Marian Błachul powi€dzid,
ż€ na temat udlożrrieDia wspominał już rra pocątku zebr'ania i Ż gmina dopi€ro teiaz
dysponuj€ odpowiednim sprŻęteo. stwierdził ' że nie możdla działirć pochopnie i
podejmować int€rwencję zz każrym nzrm ' gdy przychodzi zgloszenie od
mieszkatrc-a- Najpierw potrzebna jest ilspekcja przepo\ładzona pfzy pomocy kamer
od RPwiK' a dopicro ńzniej konlfętne ,'łżi'ł'nia mając€ ra celu udroźnienię
strdziertek. zapewnił ńwnier że &idarria tE zDsray już podjętę i Ędą ore
regulamie realizowane na tefenie cd€go miastą w kwes.tii biobloLu idącego po
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praw€j sboni€ ul. węgtowej w stronę drcgi szybtiego ruchu burmistrz wyj&śniał' żę

część rowrł który bięnie za KFC, przebiega po telenach prywatlych. Z osadnika był
odprowadzany kanał w stionę wisły, ale dziś znef,zaa cąśó wody krąĄ z lełej
shony rtl' węglowej, przepływa pod szybkiego nrchu i stamĘd \łnca z polłTotem.

Bumistrz zau\łaŹył, żF w takim wypadku łarto by wykorzystać kanał aajdujący się

z prawej shony, anłaszrz4 żE kĄżdy W hamuje wody i prowadzi do porłstania

ciśnięnią co moż€ Fowadzić do powsłaIria efęktu cofl<i. stwiędził rówrlież' ze

każdy rów na wspominan}D telenie musi zostać otwarty. Burmistlz odEiósł się takŻ
do tematu niski€j emisji. Wyja.śnił' źE przygotowania do kolejnej edycji programu

poprzdzono alkięĘ i że zgłosiło się tylko 25 miegzkańców. wyjaśnił ta&że' jak

sprawa wyglądała w latach poprzednich. ByĘ dwie edycję programu. Pierwsza z Bich

odbyła się w 2007 roku' zakońcryła się zapisanięm klkus€t chętnych i moataźFm ok.

180 kotłów na ekogroszek i gaz. Druga edycja była ńeco kótszą bo mienida sĘ
wówczas ustąrła o firunsach publicznych i fimdusą z którego pochodziły środki'

zoŚał oa kilka lat Żikwidowany' Później powócono do prograrnu i gnrina

kolejny nabór. Zgłosiło się ok. 80, 90 chętnych i gr.irra ĄoE a

\łniosek. Niestety w międzyczasie sporo osób się łykruszyło i piła była z.nuszona

zwrocić pozyskane śrcdki. By raka s}tuacja sĘ łie polatórŻłła rcwa edycja ploglamu

została poprzedzona ankieĘ BurmisEz obiecał ze swej strony, że postara sĘ lepiej

nagłośoić sprawę, by w przysźości podobne projekty także były realizowane i
miesz:I(ańcy mogli z nich kor'ystać.

Jan Świerkosz odniósł się do temafu dzia}ań przy MłFówc€ na odcinku od mostku

do ul. Jasnej. stwie.dził' żc nie rozumie, jak gnina możę dawac pozwolenia na

budowę 3 meay od lustrd wody, sko:o micszkańcy nie wyrazili jeszcze iĄdtĄ zgody

na odsąlienie działek. Dodał także' że zaBiedbanie 40 metrów rowu koło pana Moli i
rczyglaxja z jego wykoaania były FezentąB aobion}m Panu W1piórLiewiczowi'
BurmisrŻ powiedział, że nie posfŻega tych działań w kategoriach prezentu D€c}Żją
kaóĘ podjęto, wynikda z ograniczei oraz z faką że z Panem wypiórldewiczem nie

było zadnego ploblemu w ustaleniu prawa własności. odnoszp się do pierwszego"

tęmafu mieszkalącą bormistrz lryjaśnił, że pirra nie podjęła zadnych óecyzji za

mięszkalicóq a j€dynie przedstawiŁ najbardziej dogodną opcję. Rozmowy z
mieszkancami będą dopiero pro*adzone.

Hęłfyk Foltyl prcsił o intenł'ęncję w sp-awie cięz*ich pojazAów jeżAżpych ńią
węglołą stwięrdziŁ żE )eż^żąMtdzo szybko, a węgiel, który wożĘ zarriezyszc7z
pobocza_ Sprawą mają zająć się odpowiednie je&tostki.

Jan Jezak p1łał, cry spravą Ltfą -głrsnł q5tat'rim mzeE, mianowicie aożliwości
łykorzystania sta.ego kolekton sanitamego, została podjęta i sp.awdzona.

Przewodnicz$y Kazimięrz Urtąński powiedział' żE Da zęb@nię zaproszony był
prezes nowego przedsiębiorstwa kanalizacyjnego, niestety, aie był w stanie pojawić

się w t}m tęrminie. Zapewnił jędmk' że w najbtizsrym czasie zostanic

zorgadzowane dodattorłe spot*anie dla miesżarńóq podczas kt&ego tę dmżiwe
tematy zostarą wyjłśńone. Jan Jezah swierdził tdkżp' Że Ńiaą !Ńćze'.ŻAć przqls

d)
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pod u.l. Weglową lęiej byłoby *ykonac prz1rvie{ gd}ż wówczas nie rrzęba byłoby
wyłączać drcgi z ruchu. Wicęburrnistrz Paweł Mrowi€c zapeił.nił, że takie
lozwiązal e też było arulizo,łlne, al€ nie jest możiiwe do wykonania"

ę) Leszek Sapeia pytd cry w sprawie niskiej emisji plaoowane są kolejne edycje.
Bumistrz powiedziat, ż€ nię wcze&liej nż w 20l 7 roku.

D Pio& cięl€cki pytał' czy Ęą one dotyczyły tylko kotłów czy ńtdeż kolektońw
słonecaych. BuTfltisEz \łyjaśnił, ż t€go typu projekty są ob€cnie lealizowane p.zez
Naro<loły Bank Ś.odowi"k i zachęcił, by mieszkańcy ?airrtelesowani tematem
kolektońw zajrzeli na $aoĘ Narodowego Funduszu ocbroay Środowisk&

g) Mirosław Lis p}'tał, cąy gmila skorzysta z progatłu ochrooy &odowiska przed
bałasem. Pawęł Mrowiec powi€dział, ż program jęst dopiero Da etapię konsultacji i
nie wiadomo, czy Ędzię ralizowany. Burmist z dodał, że $cina korzysla zkażlego
moż:liwego programu, Mirosław Lis zwócił uvngę na niedzidające lampy na tęrenie
parku. ZauważyŁ że od ulicy Morcinka świecą tylko 2 prmkĘ z cd€r€cĘ a od ul.
Baczyńskiego tylko począrtowe i końcowe. w sumie nie świecą 23 lampy.
PrząłIodnlęzpy zaQę.iłaił, że zgłosi sprawę i Hzie moDitorował, by jak oajszybciej
została rozwiązana_

26. Pnewodniczpy zaoądu osiedla .Rerrardowice'' Kazimietz Urbański podziękowął
mięszkńcłm i zaproszonyrn gościom za przńycię i na tym zakończył ogóln€ z€b,ranię
Mieszkańców.

Sekretarz
ogólnego z€błania Mieszkańców:

,' lĄgi ą1^'ą-

Daria Urbańska

PrzęwcdĄicząLy


